
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 521

I forlængelse af besvarelse af SAU alm. del - spørgsmål 369, hvor Skattestyrelsen oply-

ser, at kontrolprojektet vedrørende tilbagebetaling af energiafgifter har vist, at reglerne

om energiafgifter er vanskelige for mange virksomheder, bedes ministeren oplyse, om

det er korrekt, at Skattestyrelsen i en periode fra 2012-2019 har foretaget ekstraordinær

genoptagelse af godtgørelse af elafgift med henvisning til, at reglerne for eksempelvis for-

delingen mellem godtgørelse af afgift på elektricitet til procesforbrug og rumvarmeafgiften

er almen kendt. Hvordan mener ministeren i givet fald, at dette harmonerer med førnævn-

te besvarelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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